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W odpowiedzi na interpelację zarejestrowaną w dniu 5 stycznia 2022 r. na wstępie 

bardzo dziękuję za zainteresowanie tematyką konsultacji społecznych 
realizowanych  
w Legnicy.  

 
W tym miejscu spieszę wyjaśnić, że zgodnie z uchwałą RML procesy konsultacyjne 
organizowane przez Prezydenta Miasta Legnicy mogą być przeprowadzane 
wyłącznie na terenie Gminy Legnica, a nie gmin ościennych. 

 
Odnosząc się do Pana propozycji zakupienia i zamontowania przed Urzędem 
Miasta Gabloty zewnętrznej 75” ekran LCD informuję, że w holu przy Biurze Obsługi 
Klienta od 2018 roku funkcjonuje już interaktywna Elektroniczna Tablica Ogłoszeń. 
Umożliwia ona zapoznanie się z informacjami w niej zawartymi w stosunkowo 
komfortowych warunkach bez względu na porę roku, czy warunki atmosferyczne. 
Jednocześnie każdy proces konsultacyjny projektowany jest indywidualnie  
z uwzględnieniem terenu, którego dotyczy. W związku z tym przykładamy 
szczególną uwagę do tego, aby dotrzeć z informacją o rozpoczynającym się 
procesie konsultacyjnym jak najbliżej miejsca zamieszkania interesariusza procesu. 
Oprócz komunikacji elektronicznej wykorzystywane są: plakaty, ulotki czy potykacze. 

 
Liczę na dalszą aktywną współpracę z Panem zarówno przy projektowaniu 
aktywności obywatelskiej jak i innych płaszczyznach leżących w kręgu Pana 
zainteresowań, a związanych z życiem miasta. 
 
 
       Z poważaniem 
 

Z up. Prezydenta Miasta 
  Krzysztof Duszkiewicz 
  (Zastępca Prezydenta) 

Otrzymują: 
1. Adresat 
2. Biuro Rady Miejskiej Legnicy 
3. Wydział Organizacji, Kadr i Kontroli 



4. a/a 


